
SDHXCS Enrichment Classes (才艺课) 

Subject (科目): Performing Arts 

Course Name  
(课程名称): Voice for Beginner & Intermediate (声乐) 

公众号链接 

 
Teacher Name 
（教师姓名） 

 
Feng, Wei 
 

Phone (858) 776 - 3519 

email feng_wei@ymail.com 

Teacher’s Background 
 
(教师简介): 

 

 
Techer Wei Feng is a professional singer. She holds a Master of Music 
degree in Voice Performance from Roosevelt University, Chicago, 
Illinois and a Master of Education degree in Educational Media and 
Technology from East Tennessee State University, Johnson City, 
Tennessee, as well as a Bachelor of Arts degree in Music from Qufu 
Normal University, in Shandong, China. As a versatile instructor, she had 
taught music and mandarin in San Diego, voice instructor for East 
Tennessee State University, a middle school media teacher in Hawaii and 
as a private voice and music teacher.  
 
冯伟老师拥有美国罗斯福大学音乐学院声乐表演硕士学位和美国东

田纳西州立大学的教育硕士学位。原山东歌舞剧院独唱演员的她, 曾

担任夏威夷中学的老师并在东田纳西州立大学音乐学院任教多年。冯

伟在美国和中国多次成功举办个人独唱音乐会，多次在中美大型声乐

比赛中获奖。 

 
Course introduction 
 
(课程简述): 

 

 
Singing style will include Classical, Broadway, and Pop. The focus is to 
learn how to sing in a healthy manner through breath, posture, vocalizing, 
rhythm, ear training, music reading, tonal quality and diction.  
 
1. 歌唱的姿势，歌唱的呼吸和控制，音准，节奏，发音，吐字，歌

唱的声线，舞台表演以及对歌曲的理解和表达。 

2. 学习并演唱早期合唱歌曲，当代合唱歌曲，福音歌曲，迪斯尼/

百老汇歌曲，古典歌曲，流行歌曲以及中国歌曲。 

3. 主要学习用英语和中文演唱。 

 
Course Objectives 
(课程目标): 
 

 
The purpose of this course is to improve the students’ basic knowledge of 
vocal techniques including:  

1. Proper alignment and breath support 
2. Free tonal resonance and good articulation  
3. Proper vowel placement  
4. Control of dynamic level and phrases  

https://mp.weixin.qq.com/s/W_DnFgwOIoEjvRqDbOT9eQ


5. Correct pronunciation of English, Italian, German, French and 
Chinese  

6. Learn songs at performance level. 
 

本课程的目的是提高学生对声乐技巧的基本知识，包括： 

1.适当准确的呼吸方法 

2.自由的音调共鸣和良好的清晰度 

3.适当的元音放置 

4.控制动态水平和短句停顿 

5.正确的英语、意大利语、德语、法语和中文发音 

6.提高表演水平 

 
Pre-requisite/Student 
Ages  
(先决要求/学生年龄要求): 

 
Ages 6 and up.  6 岁以上 

 
Student Evaluation / 
Presentation 
(评分方法 (演出、比赛、展
示等)): 

 
Teacher Feng will provide multi opportunities to perform in the public. 
For those who want to compete, Teacher Feng will share the competition 
options. 
 
冯老师将为学生们提供上台表演和比赛的机会。 
 

Class Size (最多招生人数
限制)：  Min: 5   Max: 20 

Course Fee (报名费 / 学
费):  

 

Registration & 
material fee $430 / year Course Time 

& Location 

Sundays 
11:30 Am – 12:20 Pm 

Building H 

 


